

and reported, the Committee obtained leave to consider it again at the next sitting of the House.

Changes in Committee Membership

Notice having been filed pursuant to Standing Order 94, membership of committees was amended as follows:

Mr. Belsher for Mr. Attewell on the Special Committee on Child Care.

Returns and Reports Deposited with the Clerk of the House

The following papers having been deposited with the Clerk of the House were laid upon the Table pursuant to Standing Order 67(1), namely:

By Miss Carney, a Member of the Queen's Privy Council,—Report of Operations on the Canadian Ownership Account for the fiscal year ended March 31, 1986, pursuant to section 39 of the Energy Administration Act, Chapter 114, Statutes of Canada 1980-81-82-83. (English and French).—Sessional Paper No. 331-1/449A. (*Pursuant to Standing Order 67(4) permanently referred to the Standing Committee on Energy, Mines and Resources*).

By Mr. Clark (Yellowhead), a Member of the Queen's Privy Council,—Report of the International Development Research Centre required by the Access to Information and Privacy Acts, for the period ended March 31, 1986, pursuant to subsection 72(2) of the Acts, Chapter 111, Statutes of Canada 1980-81-82-83. (English and French).—Sessional Paper No. 331-1/701B. (*Pursuant to Standing Order 67(1) permanently referred to the Standing Committee on Justice and Solicitor General*).

By Mr. Côté (Langelier), a Member of the Queen's Privy Council,—Reports (English and French), required by the Access to Information and Privacy Acts, for the period ended March 31, 1986, pursuant to subsection 72(2) of the Acts, Chapter 111, Statutes of Canada 1980-81-82-83, as follows:

(1) Standards Council of Canada.—Sessional Paper No. 331-1/642C. (*Pursuant to Standing Order 67(4) permanently referred to the Standing Committee on Justice and Solicitor General*); and

(2) Restrictive Trade Practices Commission.—Sessional Paper No. 331-1/643C. (*Pursuant to Standing Order 67(4) permanently referred to the Standing Committee on Justice and Solicitor General*).

de la question, le Comité obtient la permission d'en reprendre l'étude à la prochaine séance de la Chambre.

Modifications de la composition des comités

Avis ayant été déposé conformément à l'article 94 du Règlement, la liste des membres des comités est modifiée, ainsi qu'il suit:

M. Belsher en remplacement de M. Attewell sur la liste des membres du Comité spécial sur la garde des enfants.

États et rapports déposés auprès du Greffier de la Chambre

Les documents suivants, remis au Greffier de la Chambre, sont déposés sur le Bureau de la Chambre, conformément à l'article 67(1) du Règlement, savoir:

Par M^{lle} Carney, membre du Conseil privé de la Reine,—État des recettes et déboursés au compte d'accroissement du taux de propriété canadienne, pour l'exercice financier terminé le 31 mars 1986, conformément à l'article 39 de la Loi sur l'administration de l'énergie, chapitre 114, Statuts du Canada, 1980-1981-1982-1983. (Textes français et anglais).—Document parlementaire n° 331-1/449A. (*Renvoyé en permanence au Comité permanent de l'énergie, des mines et des ressources conformément à l'article 67(4) du Règlement*).

Par M. Clark (Yellowhead), membre du Conseil privé de la Reine,—Rapport du Centre de recherche pour le développement international établi aux termes de la Loi sur l'accès à l'information et la Loi sur la protection des renseignements personnels, pour la période terminée le 31 mars 1986, conformément à l'article 72(2) des Lois, chapitre 111, Statuts du Canada, 1980-1981-1982-1983. (Textes français et anglais).—Document parlementaire n° 331-1/701B. (*Renvoyé en permanence au Comité permanent de la justice et du Solliciteur général conformément à l'article 67(1) du Règlement*).

Par M. Côté (Langelier), membre du Conseil privé de la Reine,—Rapports (textes français et anglais), établi aux termes de la Loi sur l'accès à l'information et la Loi sur la protection des renseignements personnels, pour la période terminée le 31 mars 1986, conformément à l'article 72(2) des Lois, chapitre 111, Statuts du Canada, 1980-1981-1982-1983, ainsi qu'il suit:

(1) Conseil canadien des normes.—Document parlementaire n° 331-1/642C. (*Renvoyé en permanence au Comité permanent de la justice et du Solliciteur général conformément à l'article 67(4) du Règlement*); et

(2) Commission sur les pratiques restrictives du commerce.—Document parlementaire n° 331-1/643C. (*Renvoyé en permanence au Comité permanent de la justice et du Solliciteur général conformément à l'article 67(4) du Règlement*).